
 
Van de Bestuurstafel, Nieuwegein 18 juli 2007. 
 
Het is te merken dat vele landgenoten op vakantie zijn, de scholen zijn 
verlaten, het aantal files op autosnelwegen is op één hand te tellen alleen 
daar waar aan de weg gewerkt wordt is sprake van een file.  
 
Voorafgaand aan deze Algemene Bestuursvergadering hebben Arjan de Vries 
en ondergetekende in Den Haag een evaluatiegesprek gevoerd met Dedan 
Schmidt van Berenschot, één van de twee begeleiders bij het project 
Bestuurlijke Vernieuwing. Wij hebben Dedan Schmidt gemeld dat het project 
genomineerd is door de NOC/NSF in het kader van Sport en Zaken. 
 
De agenda van deze ABV is nogal fors. Sommige punten zijn als hamerstuk 
dan wel voor kennisgeving behandeld, andere zijn in de ‘week gelegd’ en 
komen in de volgende vergadering weer terug en de overige hebben de fase 
van besluitvorming gehaald.  
 

- Omdat de discussie opnieuw oplaaide is besloten dat de jeugd mag 
meedoen aan zowel een jeugd stedenontmoeting als  de senioren 
stedenontmoeting.  

- Op 27 en 28 oktober zal een familietoernooi (senior gekoppeld aan 
pupil/aspirant/jeugd) worden gehouden. Op de NBF- site zal binnenkort 
hierover informatie staan  

- Uitgebreid hebben we gesproken over de belangrijkste wijzigingen die 
onlangs op het ETBF- congres in Wenen zijn aangenomen.  
De twee belangrijkste wil ik hier noemen: 

• Als gevolg van de toename van het aantal deelnemers aan de 
Europese Jeugd Kampioenschappen heeft het Congres 
besloten dat de vertegenwoordigende teams uit maximaal 4 
meisjes en 4 jongens zal bestaan. Dat betekent dat de trio- en 
vijfmansevent zijn komen te vervallen. Naast de single, dubbel, 
all event en master komt er een viermansevent bij. Deze nieuwe 
regel zal voor het eerst worden toegepast tijdens de EYC in 
2009 in Zweden. 

• De European Gold Cup zal met onmiddellijke ingang ophouden 
te bestaan. Wij hebben als bestuur van de NBF besloten dat de 
voorronde van de European Gold Cup zal  worden gespeeld. 
Alleen zal voor de beste heer en beste dame, uitzending naar 
de Europese finale komen te vervallen. Omdat door de jaren 
heen gebleken is dat er voldoende belangstelling is en 
bovendien dit event een belangrijke uiting is van het bowlen als 
breedtesport is er zolang dat het geval blijft geen reden om te 
stoppen naar de mening van het bestuur.. De vorm zal nader 
worden uitgewerkt. 
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Op de valreep enkele Europese kampioenschappen op rij: 
• EYC (jeugd) in Finland (2008) 
• EWC (dames) in Denemarken (2008) 
• EYC (jeugd) in Zweden (2009) 
• EMC (heren) in Denemarken (2009) 

- Een aanpak om hoofdstuk 8 van het Sportreglement te updaten 
opgesteld door Jan Takens is overgenomen en zal worden uitgevoerd  

- Directeur Bondsbureau heeft het bestuur een doorkijk 2007 van de 
begroting gegeven. Het bestuur heeft Arjan de Vries gecomplimenteerd 
over de wijze waarop de financiën het afgelopen half jaar zijn beheerd. 

- In het kader van het uitwerken van de aanbevelingen uit het rapport 
Berenschot zal na de vakantie een werkgroep geformeerd worden. Tot 
nu hebben een paar belangstellenden zich aangemeld. Heb je 
belangstelling, schroom niet, meld je aan bij het bondsbureau. 

- Gestreefd wordt na de vakantie een werkgroep te formeren die zich 
bezig gaat houden met het moderniseren van de competitie. Hiervoor 
wil het bestuur nu al belangstellenden uitnodigen zich aan te melden. 
Heb je belangstelling meld je aan bij het bondsbureau. 

- Verder heeft het bestuur uitgebreid stilgestaan bij de portefeuille 
verdeling. In de volgende vergadering zullen wij daar verder over 
doorpraten. 

     
Namens het bestuur, 
 
Paul Vasseur 
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